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Nærmiljøvandring på Thorleif Kleves torg, Mortensrud 

Bymiljøetaten, Bydel Søndre Nordstrand og Oslo sør-satsningen gjennomførte mandag 13. februar 
2023 kl 18.00 – 20.00 en nærmiljøvandring på Thorleif Kleves torg (Mortensrud torg). Hensikten var å 
få innspill til opprusting av torget fra beboere og brukere av området. 

Med bakgrunn i et innbyggerforslag om opprustning av torget på Mortensrud, vedtok Bystyret 
25.05.2022 å se nærmere på hva som kan gjøres med torget. Bymiljøetaten har fått i oppdrag å 
koordinere innsatsen og skal sammen med de andre kommunale virksomhetene, lokale aktører og 
innbyggere finne ut hvilke tiltak som bør gjennomføres slik at torget får et løft og en oppgradering. 

Invitasjon til nærmiljøvandringen ble sendt på e-post og 41 personer deltok:   
- Beboere på Mortensrud torg, 10 personer 
- Lofsrud skole, 2 personer 
- Klemetsrud og Mortensrud menighet, 3 personer 
- Senter Syd, 4 personer 
- Mortensrud Torg Senter, 1 person 
- Dagravnene, 4 personer 
- Nattravnene, 1 person 
- Politiet, 3 personer 
- Deichman, 1 person 
- Klemetsrud idrettslag, 1 person 
- Oslobygg, 1 person 
- Kulturetaten, 2 personer 
- Bymiljøetaten, 3 personer 
- Bydel Søndre Nordstrand, 2 personer 
- Oslo sør-satsingen, 3 personer 

Innspill og forslag som dukket opp underveis på turen ble notert. Det ble lagt opp til en åpen ramme, 
men med særlig fokus på følgende spørsmål: Hva trengs å gjøres med torget for at det skal bli et 
hyggelig og godt sted å være? 
 
Nærmiljøvandringen startet på torget ved hovedinngangen til Senter Syd og gikk en god runde rundt 
torget og tilliggende området før avslutning ved startpunktet. 
 
Etter vandringen ble deltakerne invitert opp til personalkantinen til Senter Syd hvor det var enkel 
servering. Her fortalte prosjektleder i Bymiljøetaten om veien videre med midlertidige tiltak som 
kommer i løpet av våren 2023 og hvordan kommunen jobber for å tilrettelegge for en permanent 
oppgradering av torget. Prosjektleder i Oslobygg KF presenterte planene for Mortensrud-prosjektet. 
 
Takk til alle som deltok for gode og konstruktive innspill!  
Denne rapporten har til hensikt å oppsummere innspillene som kom på nærmiljøvandringen og skal 
brukes som grunnlag for valg tiltak som skal inngå i opprustning av Thorleif Kleves torg. 
 

Oslo, 27. februar 2023 

 

Cathrine L. Løken     Vegard Lønborg Jensen 
prosjektleder       spesialkonsulent 
Park- og byromsplan     Oslo sør-satsingen 
Bymiljøetaten       Bydel Søndre Nordstrand 
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Deltakere på nærmiljøvandringen. Foto: Yamile Calderon. 

 

 

Fra presentasjonen inne etter vandringen. Foto: Yamile Calderon. 

  



3 
 

Innspill fra deltakerne 

Felt 1. Foran hovedinngang Senter Syd 

              
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Ønsker seg flere farger på fasadene til senteret 
- Gatekunst på fasadene, er det mulig?  

(en gjenganger gjennom hele runden, gjelder egentlig på alle punkter, de 
nevner også Urbant verksted som er en lokalt forankra organisasjon som driver 
med grafittikunst, https://www.urbantverksted.no/  
De som står bak Urbant verksted har begge jobbet i miljøteamet ved Lofsrud 
skole) 

- Hyggeligere belysning, lys med farger langs fasadene, gjerne sommerfarger på 
sommeren og vinterfarger i jula/om vinteren  

- Opptatt av at skilt som egentlig skal lyse ikke lyser, her gjelder det det store 
skiltet for Senter Syd på fasaden til senteret.  

Andre: 
- Vaktmester rydder veldig fint foran senteret. 
- Senteret pynter fint til jul. 
- Fjerne skilt uten lys på taket til Senter Syd. 
- Forskjønne fasaden. 
- Bruke veggen som lerret for utekino 
- Flere sitteplasser som har rom for flere brukergrupper samtidig. 
- Ønsker benker inne på senteret innenfor døren for å ta av/på brodder. 

 
Senter Syd 
(alle punkter) 
 

  

Skilt uten lys på taket til Senter Syd. 

https://www.urbantverksted.no/
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Felt 2. Midt på torget 

 
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Trygge voksne. 
- Flere sterke, men fine (!), farger på nye møbler som skal inn på torget, farger som 

er koordinert med det som skjer på fasadene til Senter Syd. 
- Matboder/food trucks. 
- Hyggelige steder å sette seg der det er rom for flere generasjoner, og der 

ungdom også er velkommen (!) 
- Ønsker at det tilrettelegges for minifestivaler på torget. Som en miniversjon av 

Mortensrud festival, men med mulighet for arrangementer flere ganger i løpet av 
et år. Ungdom ønsker å stille som frivillige til en fest der man kan møtes på tvers 
av generasjoner, men påpeker spesifikt at de ønsker et samarbeid mellom 
sentrene, ansatte i bydelen + BYM for å få dette til. Som et resultat av dette 
tenker ungdommene at lokale aktører blir bedre kjent med hverandre og at 
lokale voksne og lokale ungdom også blir bedre kjent. De foreslår at noen av de 
som er ansatt som trivselsledere ved Lofsrud skole kan gå inn i en arbeidsgruppe 
sammen med representanter fra de andre aktørene for planlegging av første 
torgfest.  
Røa torg nevnes som et godt eksempel på et torg dere hele familien kan møtes. 

Andre: 
- Fint med blomsterkasser. Hyggelig med beplantning.  
- Positivt med midlertidige tiltak.  
- Koselig med bymøblene. Ble bedre når de kom. 
- Møblene bør ikke plasseres på midten, men på siden. 
- Midlertidige møbler er i veien for snømåking. 
- Møbleringen er litt rotete. 
- Bra plassering med møbler på midten. 
- Vedlikehold mangler. 
- Manglende drift – renhold, brøyting og strøing på torget. 
- Vaktmester holder det fint på sommerstid.  

 
Priv. og off. aktører 
BYM prosjekt 
 
Ulike aktører 
BYM prosjekt 
 
 
Flere aktører: 
Bydelen, beboere, 
lag og foreninger, 
handelsstand, 
kommunale aktører 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BYM prosjekt 
-«- 
-«- 
 
BYM drift 
-«- 
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- For lite og for dårlig belysning. 
- Sentrene burde samarbeide bedre. 
- Ønsker mer farge på bygg.  
- Forslag om amfibenker. 
- Flere sittemuligheter. 
- Ønsker en kul og stilig lekeplass.  
- Noe for voksne, gjerne treningsapparater. 
- Behov for kunst/skulptur. 
- Mangler en hyggelig kafe på torget.  
- En ungdomsgjeng henger på torget om kvelden fra ca. kl 20-01 og lager støy. De 

trenger bedre oppholdssteder/jobb. 

BYM elektro  
Senter Syd/MTS 
Gårdeiere 
BYM prosjekt 
-«- 
-«- 
-«- 
KUL 
Gårdeiere/sentrene 
 
Priv. og off. aktører 
 

Felt 3. Gatetun - atkomst til torget fra sør 

    
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Opplever denne passasjen som en naturlig gjennomgang for å komme seg fra 

torget og opp til Loftsrud/hjem. 
- Opplever ikke dette som noe utrygt/ubehagelig, men registrerer at det ofte står 

unge voksne ved inngangen til barnehagen (Læringsverkstedet) på kveld/natt. 

Andre: 
- Er en transportetappe til kirken og Loftsrud gård. 
- Benkebordene og «steinbenker» er ikke i bruk. 
- Manglende snømåking. 
- Politiet mener det trengs mye mer lys. Gjerne lav belysning som ikke blender 

naboene. 
- Belysning – det som er der i dag er for dårlig og lite hyggelig. 
- Bedre belysning i kroken inn til Læringsverkstedet og i overgangen til 

Landhockeybanen. 
- Det er en døvinkel på overvåkningskamera som gjør at folk trekker bort til 

vinduene til Vinmonopolet for lyssky aktivitet.  
- Går det an å plante trær her? 

 
 
 
 
 
 
 
 
Senter Syd 
BYM drift 
BYM elektro 
 
-«- 
-«- 
-«- 
 
Senter Syd 
 
BYM prosjekt 

Benkebord og «steinbenker» er ikke i bruk. 
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- Lite søppelkasser her. 
- Området må holdes pent og ryddig. 
- Er skolevei – kan skolene ha en ryddedag? 
- Vil ha benker og blomsterkasser også her. 
- Ønske om flere benker i overgangen til landhockeybanen for å binde områdene 

mer sammen. 
- Krise med tannlegesenter i første etasje. Det bør satses på en cafe med 

uteservering. Her har man gode solforholdene (ikke utmerket, men så godt som 
det kan bli med slik arkitektur). 

- Aktive fasader, utadrettede virksomheter, cafe og lignende i lokalene til Senter 
syd. 

BYM prosjekt 
BYM drift 
BYM Rusken 
BYM prosjekt 
BYM prosjekt 
 
Gårdeier 
 
 
Senter Syd 

Felt 4. Gatetun atkomst til torget fra Helga Vaneks vei 

    
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Alltid is om vinteren. Behov for bedre brøyting og strøing. 

Andre: 
- Umulig å gå pga. manglende snørydding og strøing. Det strøs aldri her og brøytes 

med ujevne mellomrom. Glatte heller i regnvær. 
- Kjøring og parkering skaper utrygge situasjoner for gående. 
- Er skiltet som gang/sykkelvei, men benyttes mye til kjøring og ikke kun 

varelevering. 
- Biler blir stående her over lengre perioder, og til tider er det høy trafikk med 

relativt høy hastighet fram og tilbake på denne strekningen. 
- Parkering fra treningssenteret, særlig kveld/natt. 
- Sett opp fysiske trafikksperrer. 
- Bedene trenger mer drift og vedlikehold. Manglende vanning. Stusselige bed. 
- Tydeligere markering av vei for fotgjengere. 
- Det mangler søppelbøtter langs denne veien. 
- Hva med å lage trebenker oppå granittkanten rundt trærne? 
- Bedre belysning. Lyser dårlig de som er. En lampe lyser ikke. 
- Feil med tannlege og eiendomsmegler på gateplan. 

 
BYM drift 
 
 
BYM drift 
 
BYM mobilitet  
-«- 
 
-«- 
 
-«- 
-«- 
BYM drift 
BYM prosjekt 
-«- 
-«- 
-«- 
BYM elektro 
Gårdeier 
 

Stusselige bed under trærne trenger mer 
vedlikehold. Forlag om benk på granittkant. 

       
   

 



7 
 

Området på andre siden av Helga Vaneks vei nevnes av flere:  
- Det er ønske om å forskjønne grøntområdet mellom DPS og Mortensrud 

gård/Fellesverket. Dette området oppleves som gjengrodd, uoversiktlig, fullt av 
søppel og generelt utrivelig.  

- Ønsker for dette området: Parkområde for barnelek, benker, blomster, 
avfallsbeholdere. 

Grunneier er OBOS 
Eiendom AS 
 
 

Felt 5. Inngangsparti Mortensrud Torg Senter 

  
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Alltid is om vinteren, kjenner folk som har falt og slått seg her. Behov for bedre 

brøyting og strøing. 

Andre: 
- Det strøs aldri her og brøytes med ujevne mellomrom. 
- Mangelfull snørydding. 
- Varierende underlag. Store lyse heller er glattere enn de andre hellene på torget. 
- Oppleves rotete med forskjellige heller. 
- Kaldt lys i fasadeskilt. 
- Mangler blomster/beplantning. 
- Kjøring på gangveien foran senteret. 
- Manglende søppelrydding.  
- Senteret pynter fint til jul og sommer. Det er bra.  
- Festing med sniffing og alkohol forgår i garasjen under senteret. 
- Vekterne samarbeider ikke mellom sentrene.  

 
Mortensrud Torg 
Senter (MTS) 
alle punkter 
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Felt 6. Gangvei med grøntområde nordover til Mortensrudveien 

     
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Ønsker oss noe som inviterer til bruk av dette gressområdet. Benker, 

lekeapparater, gjerne noen treningsapparater som inviterer ungdom inn. 
- Hvis vi får aktivitet inn på dette området må det sikres bedre i 

overgangen/veggen ned til T-banen 

Andre: 
- Området brukes ikke i dag. Har ettermiddagssol. 
- Her må det gjøres pent, kanskje noen benker, bocciabane. 
- Ønsker noe aktivitet for småbarn og benker for de voksne. 
- Benker og lekeapparater, blomsterkasser. 
- Ønsker sitteplasser og treningsapparater. 
- Her kunne det gjerne vært benker, avfallsbeholdere, blomster og andre ting 

som for eksempel sykkelparkering og treningsapparater. 
- Forslag om villblomsteng og trær. 
- Forslag om hekk langs muren mot t-banen. 
- Forslag om dyrkekasser. 
- Plante flere trær. 
- Bedre sikring ned mot T-bane. 
- Fjerne kratt og stamme opp trærne for å unngå gjemmesteder. Ønsker grønt, 

men ikke buskas.  
- Mer belysning på fasadene. 
- Kaldt lys i lampene.  
- Bedre vedlikehold. 
- Gresset blir ikke klippet. Viktig at plenen klippes og at søppel fjernes slik at det 

ser velstelt ut.    
- Det er mye søppel her. 
- Gangveiskiltet er blitt borte. 

 
BYM prosjekt 
 
-«- 
 
 
 
 
BYM prosjekt 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
-«- 
BYM drift 
 
 
Gårdeier/MTS 
BYM elektro 
BYM drift 
-«- 
-«- 
-«- 
BYM mobilitet 

  

Forslag om belysning på fasadene. 

 

Fjerne kratt og stamme opp trær. 
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Felt 7. T-baneområdet 

 
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Opplever trappene (på begge sider av t-banesporene opp mot torget) som det 

mest utrivelige og utrygge området her. 
- Ønsker seg flere trygge voksne. 
- Ønsker bedre/«jevnere» belysning. 
- T-baneskiltet lyser ikke slik det gjør på andre T-banestasjoner (skiltet som står 

ved nedgang til spor 1 langs Mortensrudveien). 

Andre: 
- Det er mye søppel på perrongen og i trappa mot sør.  
- Avfallssituasjonen varierer veldig, de siste to ukene har det blitt ryddet jevnlig, 

men i perioder er det veldig mye søppel som flyter rundt. 
- Manglende renhold gjør at stasjonen fremstår som «skitten» på ulike steder. 
- Søppelkasser er for massive og møkkete, er store, grå og veldig 

dominerende/stygge. Kunne vært finere med farge/Street art eller annet. 
- Området er grått, kjedelig og fargeløst. Ønsker mer farger. 
- Mer farger. Slipp til noen gatekunstnere! 
- «Street art» som et forslag til hvordan det kan pyntes opp og inkludere lokal 

ungdom i utforming og utførelse av litt mer fargerike innslag i det grå 
plattformområdet.  

- Slitne benker, ikke gode å sitte på. 
- Ønsker flere avfallsbeholdere, spesielt ved inngangen fra nord og ved trappa i 

sør, og under broa mot Stenbråten skole. 
- Mye forfall langs sporene, ofte ødelagte rister som man kan snuble i langs 

perrongen 
- Politiet synes belysningen her er bra. 

 
Sporveien  
(alle punkter) 
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Felt 8. Gangvei langs p-plass med gangbro  

 
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Tror det kunne blitt fint med en opplyst bro. Igjen: Mange farger, som et 

kunstverk. 
Andre: 
- Det mangler adkomstskilting fra parkering til torget. 
- Fint etter at det i fjor ble kutta ned busker og trær her. 
- Behov for bedre drift/skjøtsel av grøntareal i skråning. 
- Uutnyttet grøntområde til venstre over t-banen. Gresset/gresstripa kunne vært 

beplantet med trær eller bed.  
- Blomstereng som bydelen/Oslo sør-satsingen etablerte bør følges 

opp/videreutvikles/driftes. 
- Dårlig måkt. 

 
KUL 
 
 
 
 
BYM drift  
-«- 
 
 
-«- 
-«- 
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Felt 9. Inngangsområde til Klemetsrudhallen 

   
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Her påpekes gatekunst spesifikt med forslag om noe som ønsker «velkommen 

til Mortensrud» 
- Flere farger, området er veldig trist. 
- Inne i inngangspartiet til fjellhallen: «Skikkelig slitent og det lukter ofte vondt» 
- Her trengs det en avfallsbeholder. 

Andre: 
- Ser stengt ut, trist inngangsparti. 
- Forslag om åpne fasade + kunstprosjekt inne i inngangspartiet. 
- Glad for at det har kommet nytt skilt. 
- Veldig trist inngangsparti etter å ha gått inn døra. Man skjemmes av å invitere 

andre lag og foreninger inn i en hall som har et inngangsparti som ser ut til å 
ikke ha blitt vasket på flere måneder og med noe som ligner mugg og blod/rust 
rennende ned fra veggene. Lukten er ofte dårlig den også.  

- Vareleveringsdørene her er ødelagt og mangler mulighet til sikring. Dette fører 
til at inngangspartiet til tider blir brukt som «hengested» når det er veldig kaldt 
samt at døra ned til hallen også brytes opp og fjellhallen brukes uten 
autorisasjon.  

- Trenger renhold 
- Generell slitasje 
- Det er for mørkt på hver side av senterinngangen. 
- Tilbudet til MASK er bra. Mye bra som skjer i hallen. 
- Lite innbydende inngang. 
- Møkkete. 

 
KUL 
 
 
 
 
 
 
 
KUL 
 
Flere aktører: 
Senter Syd har 
ansvaret fra 
inngangsparti og til 
døra inn til 
fjellhallen. 
OBF/BYM/Idrettslag 
har ansvar innenfor 
døra. 
 
 
 
 
 
 
 

  

Trist inngangsparti som ser stengt ut. 
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Felt 10. Atkomst fra Loftsrudveien langs vestre fasade Senter syd  

    
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Andre: 
- Politiet ønsker innkjøring forbudt for alt annet enn buss og taxi i veien ned til 

busstasjonen.  
- Det mangler en fotgjengerovergang i Loftsrudveien over til senteret. 
- Senterinngangen på siden bør markeres bedre.  
- Ønske om et uteområde langs fasaden til det som nå blir Demo Deichman 

(tidligere Fontenehuset) der man har sittegrupper som binder uteområdet opp 
mot det som skjer innendørs. Noe som gjør det veldig synlig at dette er 
biblioteket og som gjør det hyggelig å også oppholde seg ute. 

 
BYM mobilitet 
 
BYM mobilitet 
Senter Syd 
-«- 
 
 
Demo Deichman 
 

  



13 
 

Felt 11. Bakside vest for Senter Syd ved varelevering 

 
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Lyset her er for sterkt, det er ubehagelig å gå her (her nevner de faktisk lyset 

langs byggegjerdene til Skilpaddeparken og at dette har en god effekt mtp 
styrke og at det gjør byggeplassen «hyggelig»). 

 
Andre: 
- Opplevelse av å bli blendet av lyset, hadde vært fint med en nedjustering i 

styrken 
- Varelevering 
- Mørkt 
- Kirkegård for juletrær der senteret kaster gamle trær under grustårnet. 

Senteret bør gå foran med godt eksempel. 
- Oppleves som et område med potensiale som ikke er utnyttet. Er på mange 

måter en frontfasade for sentret, men fremstår som en bakside (bakevje).  
- Til tross for at området er beregnet for varelevering og andre servicefunksjoner 

for senteret, kan det med fordel tas grep som gjør at området fremstår som 
ryddig og mer attraktivt.  

 
Senter Syd 
(alle punkter) 
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Felt 12. Bakside sør for Senter Syd ved varelevering og gangvei 

 
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Et område der det er mulig å gjøre flere aktiviteter. 
- På gressletta mot landhockeybanen ønsker ungdommene seg volleyballbane. 

(Hver sommer kommer det en ekstern aktør som setter opp tre volleyballnett 
på gresset langs landhockeybanen og inviterer til gratis ferieaktivitet). Ønsker 
seg at ett av disse hadde blitt stående både før og etter disse 
sommerferieukene.  

Andre: 
- Flere lokale beboere bruker dette området som piknikområde (inkludert 

Landhockeybanen). Hadde derfor vært fint med noen benker for de eldste 
samtidig som man har åpne gressområder med mulighet for piknik 

- Ønsker å stenge bilvei.  
- Generelt behov for å rydde, utbedre hull i dekket. 
- Kommunens gatelys er ikke skrudd på. Hvorfor ikke? 
- Er et område med potensiale for utvikling / etablering av nye funksjoner. 
- Her kommer Deichman bibliotek. Det ville derfor vært fint med 

benker/sitteplasser og avfallsbeholder utenfor. 
- Det ville også vært fint med noe kunst utenfor biblioteket. 

 
 
Oslobygg 

 
Oslo volley står bak 
dette tilbudet 
 
 
 
 
BYM drift 
 
Senter Syd 
Senter Syd 
BYM elektro 
Oslobygg 
-«- 
 
KUL 
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Annet / generelt for hele området  
Opplevelse av området og forslag til tiltak Oppfølging 
Ungdom: 
- Påpeker at politiet sitter i bilene sine når de står parkert rundt omkring på 

Mortensrud. Dette er det flere medelever som ønsker at tas opp under 
vandringen. Man ønsker seg mer tilstedeværende, kjente og trygge voksne, 
men jentene gir klart utrykk for at dette ikke bør være politifolk da de ikke har 
tillit til at de ivaretar eventuelle hendelser på en god måte. 

- Håper at åpningstidene til det nye biblioteket kan vurderes. Det er et sterkt 
ønske om mulighet til å bruke biblioteket på kveldene. 

- Det er også ønske om at det skjer mye på det nye biblioteket, at det er 
aktiviteter der i løpet av helg og kvelder.  

Andre: 
- Hele torget: Bedre vintervedlikehold. Generelt mangelfull drift og vedlikehold – 

viktig for at stedet skal fremstå som attraktivt. 
- Generelt dårlig belysning. Ønsker sterkere lys. 
- Viktig at det etableres flere benker ved den nye midlertidige lekeinstallasjonen. 
- Behov for utendørs treningsapparater for voksne, f. eks på felt 6 (gangvei med 

grøntområde), men også andre steder kan være aktuelle. 
- Aktivitetsinstallasjoner for ungdom og voksne. 
- Det finnes ikke askebegre. Derfor blir det mye sneiper på bakken.  
- Ser fram til politiposten som skal komme. Hva med å benytte vaktselskap i 

mellomtiden? 
- Handlevogner står og slenger på og rundt senteret og i boligområdene 
- Legge inn Thorleif Kleves torg og Mortensrud torg som adresse i BYMelding. I 

dag er det Helga Vaneks vei 1 og 3 som ligger inne. 
- Det oppstår søppelstasjon rundt innsamlingsbokser (glass- og metall og 

tøyinnsamling). Det må ryddes kjapt så folk ikke fortsetter å sette ut søppel.  
- Resirkuleringsbeholder for glass og metall og UFF tøyinnsamlingsboks burde 

vært plassert nærmere torget, f. eks ved vareleveringen på baksiden av Senter 
Syd. De er i dag plassert ved moskeen og står langt ute i Loftsrudveien. 
Trafikkfarlig. 

 
 
Hva er det mest behov for? Noen svar: 

- Belysning 
- Trygge voksenpersoner 
- Kurs og jobb for ungdom 
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